
 
 
 

 

Haugesund, 01.12.2022 

 

 

Henstilling til kommunestyret på Karmøy om vedtak som sikrer videre privat drift av flyplassen. 

 

For å være en attraktiv region for nye industrietableringer er det en rekke faktorer som må være til 

stede. Vi på Haugalandet er i den heldige situasjon at vi kan tikke av på alle disse i dag.  

Et av de aller viktigste kriteriene, foruten ferdigregulert areal, ren energi, kompetanse og god 

logistikk til sjøs, er nærhet til flyplass.  

For eksisterende industri er det avgjørende med en flyplass tett på, men også for ny vekst og 

industriutvikling er dette en særdeles avgjørende faktor. Dette for å kunne være aktuell og i det hele 

tatt med i konkurransen om ny verdiskapning. 

Norges største ferdig regulerte næringspark er blant annet nå aktuell for en rekke nye etableringer 

og har interesse fra både nasjonale og internasjonale aktører.  Nye og grønne næringer viser stor 

interesse for området.  

Vi har i dag en unik posisjon på Haugalandet, med store muligheter for vekst og utvikling innen en 

rekke næringer. Det ville være synd om vi roter bort dette og lar vår flyplass få en usikker fremtid.  

 

 

Med vennlig hilsen 

Tiril Fjeld 

Daglig leder  

Haugaland Næringspark AS 

 

 


